China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association (CIQA)

CIQA Standards Issuing Announcement

No.3 2021

2021 年第3号

中国出入境检验检疫协会批准发布下列团体标准,自发布之日起生效,现予公告。该标准由山东出入境检验检疫协会提出并组织制定,中国出入境检验检疫协会与山东出入境检验检疫协会共同审核。标准编号与名称如下:

T/CIQA 18 -2021 出口冷冻菠菜产品标准

It is announced that China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association has approved publication of the following CIQA standard. The standard shall enter into effect as of the date of issuing. The standard was put forward and developed by the Shandong Entry-Exit Inspection and Quarantine Association (SDIQA) and jointly examined with CIQA. The number and title of the standard are as follows:

T/CIQA 18-2021 Product Standard of Frozen Spinach for Export

中国出入境检验检疫协会

China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association

2021 年 9 月 9 日 9th September 2021

China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association (CIQA)

CIQA Standards Issuing Announcement

No.4 2021

2021 年第 4 号

中国出入境检验检疫协会批准发布下列团体标准,自发布之日起生效,现予公告。该标准由山东出入境检验检疫协会提出并组织制定,中国出入境检验检疫协会与山东出入境检验检疫协会共同审核。标准编号与名称如下:

T/CIQA 19-2021 出口冷冻萝卜产品标准

It is announced that China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association has approved publication of the following CIQA standard. The standard shall enter into effect as of the date of issuing. The standard was put forward and developed by the Shandong Entry-Exit Inspection and Quarantine Association (SDIQA) and jointly examined with CIQA. The number and title of the standard are as follows:

T/CIQA 19-2021 Product Standard of Frozen Radish for Export

中国出入境检验检疫协会

China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association 2021 年 9 月 9 日 9th September 2021

China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association (CIQA)

CIQA Standards Issuing Announcement

No.5 2021

2021 年第5号

中国出入境检验检疫协会批准发布下列团体标准,自发布之日起生效,现予公告。该标准由山东出入境检验检疫协会提出并组织制定,中国出入境检验检疫协会与山东出入境检验检疫协会共同审核。标准编号与名称如下:

T/CIQA 20 -2021 出口冷冻芦笋产品标准

It is announced that China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association has approved publication of the following CIQA standard. The standard shall enter into effect as of the date of issuing. The standard was put forward and developed by the Shandong Entry-Exit Inspection and Quarantine Association (SDIQA) and jointly examined with CIQA. The number and title of the standard are as follows:

T/CIOA 20-2021 Product Standard of Frozen Asparagus for Export

中国出入境检验检疫协会

China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association
2021 年 9 月 9 日 9th September 2021

China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association (CIQA)

CIQA Standards Issuing Announcement

No.6 2021

2021 年第6号

中国出入境检验检疫协会批准发布下列团体标准,自发布之日起生效,现予公告。该标准由山东出入境检验检疫协会提出并组织制定,中国出入境检验检疫协会与山东出入境检验检疫协会共同审核。标准编号与名称如下:

T/CIQA 21 -2021 出口冷冻芋仔产品标准

It is announced that China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association has approved publication of the following CIQA standard. The standard shall enter into effect as of the date of issuing. The standard was put forward and developed by the Shandong Entry-Exit Inspection and Quarantine Association (SDIQA) and jointly examined with CIQA. The number and title of the standard are as follows:

T/CIQA 21-2021 Product Standard of Frozen Taro for Export

中国出入境检验检疫协会

China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association

2021 年 9 月 9 日 9th September 2021

China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association (CIQA)

CIOA Standards Issuing Announcement

No.7 2021

2021 年第7号

中国出入境检验检疫协会批准发布下列团体标准,自发布之日起生效,现予公告。该标准由山东出入境检验检疫协会提出并组织制定,中国出入境检验检疫协会与山东出入境检验检疫协会共同审核。标准编号与名称如下:

T/CIQA 22 -2021 出口生姜良好种植规范

It is announced that China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association has approved publication of the following CIQA standard. The standard shall enter into effect as of the date of issuing. The standard was put forward and developed by the Shandong Entry-Exit Inspection and Quarantine Association (SDIQA) and jointly examined with CIQA. The number and title of the standard are as follows:

T/CIQA 22 - 2021 Good Growing Practice of Ginger for Export

中国出入境检验检疫协会

China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association 2021 年 9 月 9 日 9th September 2021

中国出入境检验检疫协会团体标准

发布公告

China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association (CIQA)

CIQA Standards Issuing Announcement

No.8 2021

2021 年第8号

中国出入境检验检疫协会批准发布下列团体标准,自发布之日起生效,现予公告。该标准由山东出入境检验检疫协会提出并组织制定,中国出入境检验检疫协会与山东出入境检验检疫协会共同审核。标准编号与名称如下:

T/CIQA 23 -2021 出口大葱良好种植规范

It is announced that China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association has approved publication of the following CIQA standard. The standard shall enter into effect as of the date of issuing. The standard was put forward and developed by the Shandong Entry-Exit Inspection and Quarantine Association (SDIQA) and jointly examined with CIQA. The number and title of the standard are as follows:

T/CIQA 23- 2021 Good Growing Practice of Scallion for Export

中国出入境检验检疫协会

China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association

2021 年 9 月 9 日 9th September 2021